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Írásbeli választ igényl ő kérdés !

dr. Kövér Lászl ó
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (1) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyű lésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l
szóló 10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani Dr.
Matolcsy Györgyhöz, a Magyar Nemzeti Bank elnökéhez

„Hová tűnt 27 800 rendvédelmi, honvédségi és nemzetbiztonsági dolgozó megtakarítása? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem.

Tisztelt Elnök Úr !

A „hvg.hu” című internetes hírportál a március 26-án közzétett „Amit Szijjártóéknak
engedtek, azt 28 ezer másik embernek nem " című cikkben arról számolt be, hogy a Honvé d
Egészségpénztárnak 1,84 milliárd forintnyi megtakarítása ragadt bent Buda-Cash brókerház
tulajdonosai által birtokolt BRB Buda Regionális Banknál (továbbiakban : BRB). A cikkben
leírtak szerint a Honvéd Egészségpénztár vezetői, miután a Magyar Nemzeti Bank
(továbbiakban: MNB) közleményéb ő l értesültek a BRB-nél fennálló likviditási problémákról ,
a bank webes felületén átutalták az egészségpénztár pénzét a Raiffeisen Banknál vezetett
másik számlájukra. A BRB működésének felfüggesztésről szóló MNB közlemény ellenére a
webes felület működött, és a visszaigazolás szerint az átutalás a megbízásnak megfelel ően
megtörtént . Azonban a pénz nem érkezett meg a Raiffeisen Banknál vezetett másik számlára ,
holott az utalás eredményeként az egészségpénztár BRB-nél vezetett számlájának egyenlege a
kimutatások szerint nulla forint . Jelenleg tehát senki nem tud választ adni arra a kérdésre ,
hogy az átutalás megbízás kiadása után hová tűnt a 27 800 ember, zömében rend őrök, katonák
és nemzetbiztonsági dolgozók megtakarítása .

Erre a kérdésre annak ellenére nincs válasz, hogy a Buda-Cash csoporthoz tartozó bankokho z
- így a BRB-hez is – február 24-én a felfüggesztéssel egyidej űleg felügyeleti biztosokat
rendeltek ki . Álláspontom szerint ez egy rendkívül súlyos ügy, ami alkalmas arra, hogy
alapjaiba rázza meg nemcsak a brókerházak, hanem az egész pénzügyi rendszerbe, valamint a
Magyar Nemzeti Bankba vetett bizalmat . Ezért kérem Elnök Urat, adjon tájékoztatást az
alábbi kérdésekben :

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ



• Jelenleg valóban nulla forint lenne a Honvéd Egészségpénztár BRB-nél vezetett
egyenlege?

• Ha igen, akkor hol van a Honvéd Egészségpénztár február 24-én átutalt '1,84 milliárd
forintja !

• Egyáltalán miként kezdeményezhetett bárki utalást a BRB-nél az MNB működés
felfüggesztésérő l szóló döntése után?

Budapest, 2015 . március 26 .
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Demeter Márta

országgyű lési képviselő
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